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Zápis č. 6-2011 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice konaného 
dne 9. 12. 2011 v 17.00 hodin v budově ZŠ Kozlovice

Přítomno: 15 členů zastupitelstva

Jednání zastupitelstva se zúčastnili 3 občané.

1. Kontrola usnesení a informace starosty
- Usnesení z minulého ZO jsou splněna – byla podepsána kupní smlouva s panem I.K., byly vyvěšeny 
schválené záměry prodeje obecních pozemků.
- Se SmVaK projednáno navýšení kupní ceny (prodloužení kanalizace k novým objektům) a podepsán 
dodatek smlouvy.
- Byly proplaceny všechny faktury v souvislosti s kanalizací, je vyhotoveno závěrečné vyúčtování 
dotace pro MZe.
- Proběhl dílčí audit hospodaření provedený KÚ MSK – bez závad (viz zaslaný zápis).
- Ve Zpravodaji je uvedena informace o revizích územního plánu.
- Byla provedena oprava silnice III/4848a, v plánu MSK na příští rok je oprava silnice III/4848, obec se 
bude finančně podílet dle smluv o užití silnice (oprava po výstavbě kanalizace) – nutno zahrnout do 
rozpočtu na rok 2012.
- Obesláni dlužníci – místní poplatky, vodné, stočné, nájmy – celkové nedoplatky činí cca 500 tis. Kč.

Zastupitelstvo obce bere informace starosty na vědomí a souhlasí s nimi.

2. Rozpočtové změny
Zastupitelstvu obce byl předložen návrh na úpravu rozpočtu dle skutečného stavu a předpokladu u 
daňových příjmů (změny nad 500 tis. Kč). Vysvětlení k navrhovaným změnám podal pan starosta.

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové změny v celkové výši 528 000,- Kč dle přiloženého
návrhu (příloha zápisu).             

3. Rozpočtové provizorium na rok 2012
Do doby schválení rozpočtu obce na rok 2012 (prozatím nemáme k dispozici dostatek přesných 
podkladů) bude obec hospodařit podle rozpočtového provizoria. Rozpočtové provizorium na rok 2012 
je navrženo ve výši 9 mil. Kč – běžný provoz obce – mzdy, energie, plyn, PHM, údržba MK,…, 
neinvestiční výdaje – příspěvková organizace ZŠ a MŠ Kozlovice, investiční výdaje, splátky úvěrů a 
úroků. Schválené rozpočtové provizorium nejde nijak upravovat a měnit.

Zastupitelstvo obce schvaluje předložené rozpočtové provizorium na rok 2012 ve výši
9.000.000,- Kč.

4. Převod majetku  na dětský soubor Valášek
Dětský soubor Valášek doposud vystupoval pod hlavičkou obce a byl financován z rozpočtu obce, ve 
svém důsledku byl starosta obce odpovědný za jeho činnost. Podobně to bylo v minulosti se souborem 
Valašský vojvoda nebo Divadelní společností.
Dětský soubor Valášek má od letošního roku právní subjektivitu, a proto by bylo vhodné převést na 
něho majetek (viz příloha), který je veden v inventurách obce. Jedná se o drobný dlouhodobý majetek  
od 3 000 do 40 000 Kč a evidenční majetek od 500 do 3 000 Kč.
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Zastupitelstvo obce schvaluje převod z majetku obce na Dětský folklorní soubor Valášek,
Kozlovice 343, IČ 22896236 dle inventárního seznamu (příloha zápisu). Jedná se drobný 
dlouhodobý majetek ve výši 38 462,32 Kč a evidenční majetek ve výši 43 717,60 Kč.

5. Informace výborů zastupitelstva
5.1 Informace kontrolního výboru
Informaci podal předseda kontrolního výboru pan Mgr. Lukáš Gola. Zastupitelstvo obce bylo 
seznámeno se zápisy z jednání výboru. 

Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zápisy kontrolního výboru. K těmto zápisům nebyly
vzneseny námitky a zastupitelstvo obce nepověřuje kontrolní výbor žádným dalším úkolem
v záležitostech diskutovaných v zápisech.

5.2 Informace finančního výboru
Informaci podal předseda finančního výboru pan Ing. Josef Klímek. Zastupitelé v podkladech obdrželi
zápis z jednání finančního výboru. 
Finanční výbor konstatuje, že plnění příjmové i výdajové stránky rozpočtu je v pořádku.
Finanční výbor předkládá návrh, aby v rozpočtu obce byla zvlášť vedena výdajová položka představující 
náklady na údržbu a opravy vodovodu a příjmová položka představující prostředky na krytí těchto 
nákladů. Dále byl předložen návrh na vypracování studie stavu vodovodu a investičního odhadu na 
rekonstrukci nejstarších a neproblémovějších částí.
Pan Ondřej Eliáš navrhuje provádět ročně více oprav vodovodního řádu, stanovit plán oprav na každý 
rok. 
Návrhy finančního výboru byly prodiskutovány a po vysvětlení panem starostou členové zastupitelstva 
konstatovali, že se v praxi postupně všechny realizují. 
Jednotlivé finanční položky jsou vedeny pod §2310- Pitná voda v rozpočtu obce. Je zpracováno 
hydrotechnické posouzení našeho vodovodu.

Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zápisem finančního výboru. K tomuto zápisu nebyly
vzneseny námitky. Doporučení finančního výboru uvedené v zápisu bylo projednáno a je 
průběžně plněno. ZO nepověřuje finanční výbor žádným dalším úkolem.

6. Diskuse
Nebyl podán žádný diskusní příspěvek – podněty, připomínky a dotazy byly vzneseny při projednávání 
jednotlivých bodů programu.

7. Informace ředitelky ZŠ a MŠ Kozlovice, p. o.
Na základě pozvání paní ředitelky se členové zastupitelstva přemístili do přírodopisné učebny. Paní 
ředitelka uvedla krátkou prezentaci o jednotlivých součástech příspěvkové organizace – ZŠ, MŠ, ŠD, ŠJ 
ZŠ a MŠ, o financování příspěvkové organizace, o potřebách investičních a neinvestičních akcí 
v jednotlivých zařízeních.
Paní učitelka Mgr. Krpcová předvedla použití interaktivní tabule v praxi.
Na závěr následovala prohlídka budovy ZŠ.
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